



中國香港跳繩總會

HONG KONG ROPE SKIPPING ASSOCIATION, CHINA | SINCE 1997

**最新消息【國際跳繩聯合會確實中國香港跳繩總會已完成暫准會員之觀察期】**

國際跳繩聯合會 (IJRU)宣布中國香港跳繩總會(HKRSA)已完成臨時暫准會員之觀察期，並將享有 IJRU 暫准會員之所有權利和責任，繼續帶領及推動香港跳繩運動發展。

藉此機會，中國香港跳繩總會再次衷心感謝由 1997 年成立至今，一起共同努力的專業團隊及成員、緊密合作的政府相關部門、非政府組織和慈善機構，以及一眾運動員及公眾人士的支持。

在未來日子，中國香港跳繩總會將會繼續努力與各方攜手，為香港跳繩運動創造更多體壇佳績!

中國香港跳繩總會  
2020 年 3 月 27 日

**Latest Update 【International Jump Rope Union acknowledges that Hong Kong Rope Skipping Association, China has completed the probation period for Provisional Membership】**

**International Jump Rope Union (IJRU)** has announced that **Hong Kong Rope Skipping Association, China (HKRSA)** has completed the probation period for Provisional Membership, which officially entitled to all the rights and responsibilities of IJRU Provisional Membership. HKRSA would continue to lead and promote rope skipping in Hong Kong.

Hereby, HKRSA would like to take this opportunity once again for expressing our sincerest thanks to the professional team and officials who have worked hard together since our establishment in 1997. We would also like to extend our thanks to the government departments, non-governmental organizations and charity organizations for their continuous support. And last but not least, the supports from our athletes and the public are vital throughout the process.

In the days ahead, HKRSA would make our endeavors to work with our counterparts and extend our achievements through the sports of rope skipping for Hong Kong!

Hong Kong Rope Skipping Association, China  
27th March 2020

Address: Flat K, 10/F, Haribest Industrial Building, 45-47 Au Pui Wan Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong

地址: 香港新界火炭坳背灣街 45-47 號喜利佳工業大廈 10 樓 K 室

電話 Tel: 9464 9757 傳真 Fax: 3020 5764

電郵 Email: [hkrsa.com@gmail.com](mailto:hkrsa.com@gmail.com) 網頁 Website: [www.hkrsa.com](http://www.hkrsa.com)